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ЧЛАНОВИМА ЗАЈЕДНИЧКЕ КОМИСИЈЕ ЗА 
ОДБРАНУ И БЕЗБЈЕДНОСТ БиХ 
 
 
Предмет: Информација о одржаном састанку са шефом савјетодавног тима  
                  НАТО-а при Штабу НАТО-а у Сарајеву 
 
 
  
                Дана 08. 09. 2009. године, на предлог Штаба НАТО-а у Сарајеву, одржан је  

састанак којем су, у име Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ, 

присуствовали Бранко Зрно, предсједавајући, и Драгица Хинић, секретар, док су Штаб 

НАТО-а у Сарајеву представљали бригадни генерал Џон Булард (John W. Bullard), 

нови шеф савјетодавног тима НАТО-а, Кенет Линдзи (Kenneth Lindsay), политичко-

парламентарни савјетник, и Лејла Хаџихасановић, сарадник.  

Циљ састанка је био упознавање бригадног генерала Џона В. Буларда с радом 

Заједничке комисије, искуствима и њеним плановима за наредни период. 

У уводном обраћању Бранко Зрно је пожелио добродошлицу бриг. генералу Буларду, 

упознао га с радом Заједничке комисије, изразио захвалност представницима НАТО-а 

на ангажовању у цјелокупном току вјежбе “Здружени напор”, која се одржава у Бањој 

Луци, те  изразио наду да ће успјешна сарадња Заједничке комисије са представницима 

Штаба НАТО-а у Сарајеву бити настављена.   

Бриг. генерал Булард говорио је о свом досадашњем радуу, те такође изразио наду у 

успјешну сарадњу. Потом је истакао питања која ће бити у фокусу његовог дјеловања. 

Као прво такво питање нагласио је израду документа Преглед одбране, те улогу 

координационог тима НАТО-а у том процесу. Рекао је да би било добро укључити и 

чланове Заједничке комисије у претходну фазу израде овог документа. Говорио је и о 

питању рјешавања статуса војне имовине, те питању које се односи на вишак 

персонала у Оружаним снагама и Министарству одбране БиХ, као и улоге НАТО-овог 

Труст фонда у том процесу. 



 

Г. Кенета Линдзија занимала су питања која се односе на сарадњу са комплементарним 

ентитетским комисијама, те планирање и дјеловање у ванредним ситуацијама и 

природним несрећама. 

Након одговора на постављена питања, г. Зрно је још једном захвалио представницима 

Штаба НАТО-а на интересовању за дјеловање Заједничке комисије и најавио скоре 

сусрете и сарадњу. 

 

 
                                                                                ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ  КОМИСИЈЕ 

                                                                                                              Бранко Зрно  
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